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Protokollsanteckning

Ärende 12: Verksamhetsplan 2022, klimat- och stadsmiljönämnden

Miljöpartiet deltar inte i beslutet om verksamhetsplan för klimat- och stadsmiljönämnden
2022. Anledningen är att vi lämnat ett eget förslag till mål och budget, med delvis andra mål
och andra ekonomiska prioriteringar.

Mål och budget som beslutades av kommunfullmäktige den 8 november innehöll ingen
uppräkning för löne- och prishöjningar, men en så kallad satsning på totalt 18,4 mnkr till
specifika ändamål. Miljöpartiets förslag var att kompensera för löne- och prisutvecklingen
med ett tillskott på 2,3 mnkr samt ett särskilt tillskott på 21,2 mnkr för att nämnden själv ska
kunna formulera mer detaljerade planer på hur de kan bidra till att nå målen.

Vi föreslog att nämnden får ökat utrymme för arbetet med underhåll av naturreservat och
bekämpning av invasiva arter såsom parkslide. Vi hade även utrymme för den planerade
fosforfällningen. Hade vår budget gått igenom hade vår VP också sett annorlunda med
högre ambitioner på nämndens områden.
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